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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 30 JANUARI 2020 
 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Rudi Coenegrachts, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny 
Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Christiaan Hex, Jasper Goffin, raadsleden 
 

 
Vanaf punt 15 verlaat raadslid Michel Vanroy de zitting. 
Vanaf punt 16 is raadslid Michel Vanroy aanwezig. 
 
De vergadering wordt geopend om 20u10 
 
In openbare vergadering 
 

01 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke toelagen boekjaar 2020 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt volgende toelage (exploitatiebudget) voor het boekjaar 2020 unaniem goed: 
IOED Oost-Haspengouw & Voeren 5.306,04 EUR 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt van waar dit bedrag komt. Hoe is dit berekend? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dit berekend wordt met een verdeelsleutel volgens een aantal 
verschillende parameters waaronder bvb. het aantal inwoners. De exacte berekening kan het raadslid opvragen 
bij de gemeentelijke administratie. 
 
Raadslid Mieke Claesen stelt voor dat de Intergemeentelijke Onroerend Erfgoeddienst (IOED) Oost-Haspengouw 
& Voeren betrokken wordt bij het onderzoek naar wat er met de site 'De Mot' gedaan kan worden. Dit zou wel 
eens voordelig kunnen zijn voor de gemeente Hoeselt met het oog op eventuele subsidies. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat dit ten gepaste tijde zal gebeuren. De IOED kan het gemeentebestuur 
hier inderdaad tot dienst in zijn wanneer er werk wordt gemaakt van de grotere geplande studie ter zake. 
 
 

02 Financiën (gemeente) - Retributiereglement op werken aan nutsvoorzieningen op gemeentelijk 
openbaar domein - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het aangepaste retributiereglement op werken aan nutsvoorzieningen op gemeentelijk 
openbaar domein unaniem goed. 
 
De gemeenteraad d.d. 28 november 2019 keurde het oorspronkelijk retributiereglement op werken aan 
nutsvoorzieningen op gemeentelijk openbaar domein goed. Op 6 december 2019 liet Fluvius evenwel weten dat 
zij een materiële vergissing gemaakt hebben bij de opmaak van hun ontwerpreglement m.n. wat betreft de 
basisbedragen van de retributie. De retributie per dag en per lopende meter openliggende sleuflengte is 
aangepast naar: 
- voor werken in rijwegen: 2,14 EUR/m² 
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- voor werken in voetpaden: 1,64 EUR/m² 
- voor werken in aardewegen: 0,99 EUR/m². 
 
 

03 Omgeving - Voorlopige vaststelling van het onteigeningsbesluit, het onteigeningsplan en de 
projectnota voor de uitvoering van het RUP Sportpark - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de voorlopige vaststelling van het onteigeningsbesluit inzake het RUP Sportpark met als 
bijlagen het onteigeningsplan en de projectnota goed met 13 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert 
Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 0 stemmen tegen en 6 onthoudingen (Fons 
Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps en Eddy Vandecaetsbeek). 
 
Naar aanleiding van bindende bepaling 14 van het ruimtelijk structuurplan Hoeselt werd eerder het RUP 
Sportpark opgemaakt en goedgekeurd om verschillende sporten op gemeentelijk niveau te centraliseren. Om het 
sportpark te kunnen realiseren werd samen met het RUP ook een onteigeningsplan goedgekeurd. 
 
Aangezien de onteigeningsprocedure ondertussen werd gewijzigd door het Decreet betreffende onteigening voor 
het algemeen nut van 24 februari 2017, opteert de gemeente Hoeselt ervoor de administratieve procedure, zoals 
voorgeschreven door dit nieuwe decreet, te doorlopen alvorens de gerechtelijke onteigeningen in het kader van 
het RUP Sportpark aan te vatten. Derhalve werd een nieuw onteigeningsplan opgemaakt. 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot klaagt aan dat dit dossier een eerste keer opgestart werd in 2014. Pas nu, na 6 jaar, komt het 
gemeentebestuur met het definitieve onteigeningsplan en de bijhorende projectnota. Verder merkt hij op dat het 
plan voorziet in een trage verbinding naar de industriezone via een passage tussen de firma's Pauli Beton en Esro 
(voorheen King Transport). De gronden die nodig zijn om die passage te realiseren zijn echter niet opgenomen in 
het onteigeningsplan. De gemeente Hoeselt is hier volledig afhankelijk van de goodwill van deze bedrijven. 
 
Schepen Yves Croux erkent dat dit laatste inderdaad het geval is en dat deze passage misschien beter wel in het 
plan was opgenomen. Ze maakt evenwel geen deel uit van het RUP Sportpark. De realisatie van het RUP 
Sportpark zal hier echter niet op vastlopen. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt hoe het komt dat deze percelen niet zijn opgenomen in het RUP Sportpark en het 
onteigeningsplan. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat het idee om hier een trage verbinding te voorzien pas in een latere fase is 
gekomen. Er is dan besloten om enkel hiervoor de procedure niet helemaal opnieuw vanaf het begin terug op te 
starten. 
 
Raadslid Serge Voncken informeert vervolgens naar de uiteindelijke bestemming van de voetbalterreinen in de 
deelgemeenten Schalkhoven en Werm. In het ruimtelijk uitvoeringsplan staat dat een multifunctioneel grasveld 
toegelaten is in de deelgemeenten. Wat gaat het gemeentebestuur hiermee doen? 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat dat op dit moment niet duidelijk is. Indien deze percelen eigendom zijn van de 
gemeente Hoeselt dan kan overwogen worden om ze te laten liggen. 
 
Raadslid Serge Voncken hoorde schepen Yves Croux in zijn toelichting vertellen dat in de accomodaties op het 
nieuwe sportpark ook mogelijkheden zullen zijn voor o.a. dans- en gevechtsport. Hoe zal de verhuur van deze 
lokalen verlopen? 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat de gemeente Hoeselt op zoek is naar één partner om te investeren in het 
multifunctioneel gedeelte van het sportpark en dat het de bedoeling is dat die vervolgens ook de uitbating 
hiervan voor z'n rekening zal nemen. 
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Raadslid Serge Voncken geeft aan dat de fractie Best Groen zich zal onthouden bij de stemming over dit 
agendapunt omdat er op dit moment geen engagement van een dergelijke externe partner in het dossier zit. 
 
Raadslid Fons Capiot sluit zich hier, namens de fractie Wij Hoeselt, bij aan. Hij is van mening dat het 
gemeentebestuur beter zou afzien van deze aanpak en dat de gemeente het project zelf in handen moet nemen. 
Door de ontwikkeling van het sportpark uit te geven aan een externe partij is er altijd een risico op een 
faillissement met alle gevolgen van dien. 
 
Schepen Yves Croux meent dat het project veel duurder zou uitvallen als het gemeentebestuur dit zelf moet 
realiseren, maar hij neemt de opmerking van raadslid Fons Capiot mee. Burgemeester Werner Raskin vult aan dat 
de externe partner, waarvan sprake, zich borg zal moeten stellen voor zijn inbreng en garanties zal moeten 
bieden inzake zijn partnerschap. Schepen Yves Croux geeft aan trots te zijn op dit project. Er is de voorbije jaren 
hard aan gewerkt en hij gelooft erin. 
 
 

04 Omgeving - Minnelijke onteigening van inneming 39 uit het RUP Sportpark - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de verwerving van inneming 39 in het kader van het RUP Sportpark kadastraal gekend als 
Hoeselt 1ste afdeling sectie G 370 A met een oppervlakte van 2.319 m² unaniem goed. De eigenaars zijn de 
consoorten Vanhees-Houben en de overeengekomen aankoopprijs bedraagt 13.800,00 EUR. Pachter T. Clercx 
ontvangt een pachtverbreking van 2.319,00 EUR. 
 
 

05 Omgeving - Voorlopige goedkeuring straatnamen voor de verkaveling 'Middelste Kommen' - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt volgende nieuwe straatnamen binnen de verkaveling 'Middelste Kommen' unaniem 
goed: 

1) Orchideelaan 
2) Hortensialaan 
3) Madeliefjeslaan 
4) Jasmijnlaan 
5) Fresialaan 
6) Marjoleinlaan 
7) Morlotlaan (verlenging bestaande straat) 
8) Tulpenlaan (verlenging bestaande straat) 

 
Betreffende straatnamen kwamen tot stand via raadpleging van de bevolking en kregen een gunstig advies van de 
gemeentelijke cultuurraad en de Hoeseltse Geschiedkundige Studiegroep (HGSG). 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken van de fractie Best Groen citeert uit de online encyclopedie Wikipedia dat een laan 'een 
weg is die aan beide zijden geflankeerd wordt door bomen'. Hij hoopt dat deze bomen er ook effectief komen. Zal 
dat het geval zijn? 
 
Schepen Yves Croux benadrukt dat deze straatnamen tot stand zijn gekomen na raadpleging van de Hoeseltse 
inwoners en na advies van de geschiedkundige kring en de cultuurraad. Men is daar allicht niet bezig geweest met 
de vraag of er in deze straten ook bomen geplant zouden worden. Het is de uitdrukkelijke keuze van het 
gemeentebestuur om niet af te wijken van het voorstel van deze verenigingen of adviesraden uit respect voor de 
inzet van hun vrijwilligers. 
 
 

06 Omgeving - Voorlopige goedkeuring straatnaam voor het verlengde deel van de Pasbrugstraat - 
Goedkeuring 
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De gemeenteraad keurt de nieuwe straatnaam 'Jentjesplein' voor het project van sociale 
huisvestingsmaatschappij Kleine Landeigendom langs het verlengde deel van de Pasbrugstraat unaniem goed. 
 
Deze straatnaam kwam tot stand via raadpleging van de bevolking en kreeg een gunstig advies van de 
gemeentelijke cultuurraad en de Hoeseltse Geschiedkundige Studiegroep (HGSG). 
 
 

07 Overheidsopdrachten - Verkoop dienstvoertuig Technische Dienst - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de verkoop van een voormalig dienstvoertuig Renault Kangoo unaniem goed. 
 
Het voertuig werd op 4 december 2019 officieel uitgeschreven bij de Dienst voor Inschrijvingen van Voertuigen 
(DIV). De Renault Kangoo werd in gebruik genomen in juli 2006 en onlangs vervangen door nieuw voertuig op 
CNG. Het voertuig wordt niet meer gebruikt en kan derhalve verkocht worden aan de meestbiedende 
overeenkomstig de openbare of publieke procedure. 
 
De voorwaarden die specifiek van toepassing zijn op deze verkoop worden goedgekeurd. Het schepencollege 
wordt gelast met de uitvoering van de voorgeschreven procedure en de toewijzing. 
 
 

08 Overheidsopdrachten - Verbouwing Sint-Hubertuszaal: HVAC en sanitair - Lastvoorwaarden en 
gunningswijze - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de opstart van overheidsopdracht nr. 2020-009 aangaande de verbouwing van de Sint-
Hubertuszaal, deelopdracht HVAC en sanitair, goed met 13 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert 
Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 0 stemmen tegen en 6 onthoudingen (Fons 
Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps en Eddy Vandecaetsbeek). 
 
Het bestek werd opgemaakt door architect E. Mouha en is opgedeeld in volgende categorieën: 
- verwarmingsinstallatie (aardgasketel, radiatoren en toebehoren); 
- ventilatie (luchtgroep incl. regeling en toebehoren); 
- brandbestrijding (brandblussers en blusdeken); 
- sanitair (toevoer en afvoer, sanitaire toestellen en toebehoren). 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 117.667,66 EUR incl. btw. 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot informeert naar hoeveel de renovatie van de zaal in Sint-Huibrechts-Hern in totaal kost. 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat de renovatie van de zaal zelf ongeveer 600.000 EUR zal kosten en dat de 
buitenaanleg geraamd wordt op 200.000 EUR. 
 
Raadslid Fons Capiot stelt de vraag of het met dergelijke budgetten niet beter was geweest om het bestaande 
gebouw af te breken en een nieuwbouw te zetten. Nu staat er immers nog altijd maar een oud gebouw ondanks 
dat er heel veel geld is besteed. 
 
Schepen Yves Croux begrijpt dat deze vraag gesteld wordt. Het is een moeilijke overweging. Met een renovatie 
wordt het historisch karakter van het bestaande gebouw behouden. De link met het verleden blijft duidelijk en 
toch is er een comfortabele, goed uitgeruste zaal. Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat Sint-Huibrechts-
Hern voor het eerst in z'n geschiedenis ook een volwaardig centrumplein zal hebben. 
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Raadslid Serge Voncken is van mening dat de historische look op deze locatie verknoeid is. De school, de zaal en 
de voormalige pastorij vormden een mooi dorpsbeeld. De bouwstijl die gehanteerd is, maakt dat de school en de 
zaal daar nu staan als 'een tang op een varken'.  
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat het schoolgebouw in een eerdere fase vernieuwd werd door het katholiek 
onderwijs. Het vernieuwde schoolgebouw stond er dus al toen gestart werd met de renovatie van de zaal. De 
gemeente Hoeselt heeft zich hiernaar moeten schikken. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt dat de gemeente Hoeselt als vergunnende overheid toch betrokken is in de 
vernieuwing van de school van Sint-Huibrechts-Hern en de stijl waarin dit gebeurd is. Verder betreurt hij dat er 
een gasketel geplaatst wordt in de zaal en geen beter ecologisch alternatief. Het oudere gedeelte van de zaal is en 
wordt bovendien ook niet geïsoleerd. Dat zijn gemiste kansen. De zaal gaat veel gebruikt worden. In plaats van 
minder CO² gaat Hoeselt zo nog meer CO² uitstoten. 
 
Schepen Yves Croux erkent dat het voorzien van energetisch voordelige technieken bij een renovatie moeilijker is 
dan bij een nieuwbouw. 
 
 

09 Overheidsopdrachten - Verbouwing Sint-Hubertuszaal: elektriciteit - Lastvoorwaarden en 
gunningswijze - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de opstart van overheidsopdracht nr. 2020-008 aangaande de verbouwing van de Sint-
Hubertuszaal, deelopdracht elektriciteit, unaniem goed. 
 
Het bestek werd opgemaakt door architect E. Mouha, en is opgedeeld in volgende categorieën: 
- elektrische werken (o.a. tellerkast, verdeelkast, aarding, verlichting incl. verlichtingsarmaturen, stopcontacten, 
toegangscontrole,...); 
- brandmelding (centrale eenheid, detectoren, alarm en toebehoren). 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 62.417,85 EUR incl. btw. 
 
 

10 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 19 december 2019 - 
Goedkeuring 

 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 19 december 2019, opgemaakt 
onder verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
OP VOORSTEL VAN VOORZITTER JORDI BOULET BESLIST DE GEMEENTERAAD MET UNANIMITEIT OM DE 
AGENDAPUNTEN DIE BIJ TOEPASSING VAN ARTIKEL 21 VAN HET DECREET LOKAAL BESTUUR WERDEN 
TOEGEVOEGD DOOR RAADSLID FONS CAPIOT (WIJ HOESELT) EN RAADSLEDEN SERGE VONCKEN EN MIEKE 
CLAESEN (BEST GROEN) TE BEHANDELEN VOORAF AAN DE BESLOTEN VERGADERING. 
 

Bijkomende punten: 
 
11 Secretariaat (gemeente) - Gemeentelijk infoblad 'Hoeselt Mag Gezien' - Reclame laatste pagina - 

Kennisgeving 
 
Raadslid Fons Capiot heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid gebruik 
gemaakt om namens de fractie Wij Hoeselt een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van 30 
januari 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Gemeentelijk infoblad 'Hoeselt Mag Gezien'. Reclame laatste pagina: 
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Schepen Johan Schoefs is verantwoordelijke uitgever van het maandelijkse infoblad van de gemeente Hoeselt 
'Hoeselt Mag Gezien'. Om te adverteren op de laatste pagina van dit infoblad moet je contact opnemen met 
adverteren@hoeselt.be. Wanneer je een email verstuurt naar dit emailadres kom je niet uit bij de gemeente 
Hoeselt, zoals het emailadres doet vermoeden, maar bij een privé-firma. Kan het dat een emailadres van de 
gemeente Hoeselt wordt toebedeeld aan een onderneming? 
 
Advertenties in een gemeentelijk infoblad zouden logischer wijze voor gemeentelijke inkomsten moeten zorgen. 
Sedert de invoering van deze advertenties in het gemeentelijke infoblad is er geen euro aan ontvangst 
binnengekomen bij de gemeente. Wie factureert aan de adverteerders? Wie trekt dat geld op? Wie bepaalt de 
prijs van een advertentie? Welke is de prijs? Is er ergens een overzicht van de inkomsten? Waar is dat geld 
naartoe? Is er een deontologische code door wie en voor wat reclame kan gemaakt worden? Kunnen we de 
boekhouding inzien? 
 
Graag een antwoord op alle gestelde vragen samen met de nodige bewijsstukken. 
 
Raadslid Fons Capiot licht het agendapunt toe. 
 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat een handelaar die wil adverteren in 'Hoeselt Mag Gezien' daarvoor 
kan mailen naar adverteren@hoeselt.be en dan terecht komt bij de firma die in opdracht van de gemeente 
Hoeselt het infoblad samenstelt. Dat is niet ongebruikelijk. Er bestaan veel van dergelijke mailadressen 
@hoeselt.be die doorgelinkt zijn naar de definitieve bestemmeling. 
 
Via de regeling inzake de reclame op de laatste pagina van 'Hoeselt Mag Gezien' biedt de gemeente Hoeselt de 
lokale handelaars een goedkopere oplossing om te adverteren dan dat het via de reguliere pers het geval zou zijn. 
Hoe gaat dit in z'n werk? De regeling is dat de middenstandsadviesraad Hoeselt (Marah) de laatste pagina van 
'Hoeselt Mag Gezien' mag invullen. Dat verloopt conform de afspraken in de afsprakennota tussen Marah en de 
betrokken firma 'Het Huis van de Meester' uit Hoeselt. Zij handelen dit af. Burgemeester Werner Raskin leest de 
belangrijkste elementen uit de afsprakennota voor aan de gemeenteraad. De firma 'Het Huis van de Meester' 
factureert de kostprijs van de advertentie aan de betrokken handelaar conform de vastgestelde prijzen in de 
afsprakennota. Het surplus dat overblijft na de onkosten wordt éénmaal per jaar - na de eindafrekening - 
overgemaakt aan Marah. Dat gaat om een jaarlijks bedrag van ±1.000 EUR. Marah gebruikt dit voor haar werking 
en om activiteiten te organiseren zoals bvb. de kerstmarkt. 
 
Burgemeester Werner Raskin stelt alle documentatie ter zake - alle adverteerders, alle rekeningen, alle gegevens - 
ter beschikking van raadslid Fons Capiot. Hij benadrukt dat hij hiermee volledige inzage verleent in de 
samenwerking tussen de gemeente Hoeselt, de middenstandsadviesraad Hoeselt (Marah) en de firma 'Het Huis 
van de Meester'. De deontologische regels inzake wie mag adverteren zijn opgenomen in de afsprakennota en 
worden toegepast door alle betrokkenen. Burgemeester Werner Raskin geeft aan heel veel respect te hebben 
voor de inzet van de vrijwilligers die zich engageren in Marah en voor de vele vrijwilligers die zetelen in andere 
gemeentelijke adviesraden. 
 
Raadslid Fons Capiot verneemt dat de firma 'Het Huis van de Meester' factureert aan de adverteerders en dat de 
middenstandsadviesraad Hoeselt (Marah) hier telkens 25 EUR van krijgt. Waar staat dit geschreven? Waar is dit 
beslist? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dit is opgenomen in de afsprakennota ter zake. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat hij als raadslid hier niet van op de hoogte was. En meer nog - hij heeft het 
nagevraagd - ook de financiële dienst, de dienst cultuur en/of de ambtenaar lokale economie wist hier niets van. 
Niemand wist of weet hoe die regeling precies werkt. Burgemeester Werner Raskin is pas in gang geschoten toen 
raadslid Fons Capiot hier vragen rond is beginnen stellen en een toegevoegd agendapunt voor de gemeenteraad 
heeft ingediend. Die regeling is immers nooit ergens beslist. Kan dit allemaal zomaar? En is deze vorm van 
facturatie en gelden doorstorten fiscaal wel in orde? 
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Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de regeling gebaseerd is op afspraken gemaakt tussen de gemeente 
Hoeselt en de middenstandsadviesraad Hoeselt (Marah). Het is een vorm van steun van het gemeentebestuur aan 
de lokale middenstand. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt waarom alleen de middenstandsadviesraad Hoeselt (Marah) mag genieten van 
deze financiële steun in de vorm van adverteren op de laatste pagina van 'Hoeselt Mag Gezien'. Waarom krijgen 
andere gemeentelijke adviesraden die kans niet? 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt nogmaals dat dit een vorm van steun is aan de lokale middenstand. Dat 
is een beleidskeuze van het gemeentebestuur. Deze aanpak stemt trouwens overeen met de statuten van de 
middenstandsadviesraad Hoeselt (Marah) die unaniem goedgekeurd werden door de voltallige gemeenteraad. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt waarom Marah in deze meer kansen krijgt dan de andere gemeentelijke 
adviesraden. Waarom wordt er gewerkt met 2 maten en 2 gewichten? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dat niet het geval is. Zoals eerder gezegd is dit een beleidskeuze van 
het gemeentebestuur. De andere adviesraden worden op andere manieren ondersteund. 
 
Raadslid Fons Capiot haalt aan dat hier geen enkele vorm van controle op is. Schepen Johan Schoefs, als 
verantwoordelijk uitgever, ziet vooraf zelfs niet wie zal adverteren. Er is geen enkele controle vooraf. 
 
Burgemeester Werner Raskin en schepen Yves Croux ontkennen dit ten stelligste. Voor de eigenlijke publicatie 
van 'Hoeselt Mag Gezien' wordt een digitale proefdruk doorgestuurd die vooraf wordt nagekeken. 
 
 

12 Secretariaat (gemeente) - Formulier bijkomende agenda gemeenteraad - Kennisgeving 
 
Raadslid Fons Capiot heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid gebruik 
gemaakt om namens de fractie Wij Hoeselt een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van 30 
januari 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Formulier bijkomende agenda gemeenteraad: 
 
Gemeenteraadsleden worden verplicht het formulier van de website van de gemeente te gebruiken om 
bijkomende punten aan de agenda van de gemeenteraad toe te voegen. Dit formulier is evenwel wettelijk niet in 
orde. Alleen gemeenteraadsleden van de oppositie staan vermeld en kunnen worden aangeklikt. Idem wat de 
fracties betreft. Raadsleden van de meerderheid kunnen hun naam niet aanklikken en niet invullen en kunnen 
daardoor geen agendapunt toevoegen. Dit is niet wettelijk. Kan de gemeenteraad wel rechtsgeldig vergaderen? 
 
Voorstel van beslissing: Aanpassing van het formulier volgens het decreet. 
 
Raadslid Fons Capiot licht het agendapunt toe. 
 
Voorzitter Jordi Boulet geeft aan dat het betreffende formulier ingevoerd werd om het de gemeenteraadsleden 
die een agendapunt aan de gemeenteraad willen toevoegen gemakkelijk te maken. Daarbij is evenwel enkel 
gekeken naar de praktijk waarbij in het verleden alleen gemeenteraadsleden van de oppositie effectief 
agendapunten toevoegden. Dit recht komt uiteraard alle gemeenteraadsleden toe. De opmerking van raadslid 
Fons Capiot is dan ook terecht. Het formulier wordt aangepast. 
 
 

13 Secretariaat (gemeente) - Oprichting GECORO - Stand van zaken - Kennisgeving 
 
Raadslid Serge Voncken heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 30 januari 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
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Oprichting GECORO, stand van zaken: 
 
In de gemeenteraad van 31 januari 2019 kwam voor het eerst de oprichting van een GECORO ter sprake. Er 
werden ondertussen een aantal stappen ondernomen. In augustus 2019 werd beslist om iets langer de tijd te 
nemen om een ruime oproep naar kandidaten te kunnen doen. Hoe ver staat het ondertussen? Hoeveel 
kandidaten zijn er? Wanneer zal de GECORO effectief opgericht zijn en voor de eerste keer samen komen? 
 
Raadslid Serge Voncken licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat de oprichting en samenstelling van de gemeentelijke commissie voor 
ruimtelijke ordening (gecoro) geagendeerd zal worden op de gemeenteraad van maart as. Hij meldt dat er 
intussen voldoende kandidaten gevonden zijn en toont zich tevreden over de profielen. 
 
 

14 Secretariaat (gemeente) - Evaluatie één jaar bibliotheek O.L.V.-parochie - Kennisgeving 
 
Raadslid Serge Voncken heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 30 januari 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Evaluatie één jaar bibliotheek OLV-parochie: 
 
Het eerste volledige kalenderjaar van de gemeentelijke bibliotheek op haar nieuwe locatie zit er op. Wat zijn de 
conclusies t.o.v. de vroegere locatie in de Dorpsstraat? 
- Hoeveel bezoekers waren er in 2017 en hoeveel in 2019? 
- Hoeveel ontleningen waren er in 2017 en hoeveel in 2019? 
- Hoeveel deelnemers voor uitbreidingsactiviteiten in 2017 en hoeveel in 2019? 
 
Raadslid Serge Voncken licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat de meting van het aantal bezoekers geen duidelijk beeld oplevert. In de 
voormalige bibliotheek waren er technische moeilijkheden met de meetapparatuur waardoor er geen 
betrouwbare cijfers zijn en in de huidige bibliotheek wordt er pas sedert oktober 2019 gewerkt met een volledig 
team. De meting van het aantal bezoekers gebeurt daar momenteel middels manuele turving. Op die manier 
telden de medewerkers in oktober 2019, november 2019 en december 2019 respectievelijk 692, 620 en 880 
bezoekers in de bibliotheek in de O.L.V.-parochie. 
 
Schepen Johan Schoefs beschikt wel over cijfers inzake het aantal leners. Dat waren er in 2017 1.075 en in 2019 
waren dat er 770. De maandcijfers van 2019 kennen hierbij een - nog steeds - stijgende lijn. Het aantal 
ontleningen in 2017 bedroeg 26.326 met daarbovenop ±12.000 verlengingen. In 2019 waren er ±18.400 
ontleningen en ±5.900 verlengingen. De daling is deels te wijten aan het feit dat er geen jeugdboekenmaand 
georganiseerd werd omwille van de tijdelijke onderbezetting in medewerkers. Wat de uitbreidingsactiviteiten 
betreft weet schepen Johan Schoefs dat er in 2017 252 bezoekers waren van 14 activiteiten, dus gemiddeld 18 
bezoekers per activiteit, en dat er in 2019 104 bezoekers waren van 8 activiteiten, dus gemiddeld 13 bezoekers 
per activiteit. Schepen Johan Schoefs merkt hierbij op dat het misschien opportuun is om minder 
uitbreidingsactiviteiten te organiseren en beter is om eerst terug te keren naar de basiswerking van de 
bibliotheek en deze te versterken. 
 
Raadslid Serge Voncken concludeert hieruit dat het aantal leners en het aantal ontleningen tot 30% lager ligt 
sedert de verhuis naar de O.L.V.-parochie. Die evolutie is zoals hij dat vooraf gevreesd had. 
 
Schepen Johan Schoefs erkent dat dit klopt, maar benadrukt dat de cijfers terug in stijgende lijn zijn en dat de 
werking zich herstelt. 
 
Raadslid Serge Voncken is het verder niet eens met het idee om minder uitbreidingsactiviteiten te gaan doen. 
Deze zijn wel degelijk nodig om nieuw publiek aan te trekken, de bibliotheek kenbaar te maken bij de inwoners en 
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zo ook de basiswerking te versterken. Een bibliotheek is geen opslagplaats van boeken, maar moet veel meer zijn 
dan dat. 
 
Schepen Johan Schoefs hoopt alleszins op meer belangstelling voor de uitbreidingsactiviteiten. Hij zal - samen met 
de bibliothecaris en de medewerkers - trachten betere keuzes te maken in het aanbod zodat de activiteiten 
gerichter worden. 
 
 
Raadslid Michel Vanroy verlaat de zitting. 
 

15 Secretariaat (gemeente) - Blauwe zone Dorpsstraat? Visie op het dorpsplein? Mobiliteitsplan? - 
Goedkeuring 

 
Raadslid Mieke Claesen heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 30 januari 2020. Meer bepaald wenst zij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Blauwe zone Dorpsstraat? Visie op het dorpsplein? Mobiliteitsplan? 
 
In Het Belang van Limburg van 16/01/20 staat er artikel/interview met Bert Vertessen waarin hij het heeft over de 
invoering van een blauwe zone en dat dit op de volgende gemeenteraad zou komen. 2 dagen later zet NVA 
Hoeselt op facebook dat dit nodig is omwille van de vele, grote bouwprojecten en dat het op de gemeenteraad 
van 30/01 zal besproken worden. Enige tijd daarvoor lazen we ook al in de krant dat Hoeselt een centrumplein 
zou krijgen. Best-Groen vraagt zich af waarom de schepen dergelijke zaken in de pers brengt, zonder dat die op de 
gemeenteraad worden voorgelegd? In december verklaart de schepen in de pers ook dat er vooraf zal overlegd 
worden met de handelaars en inwoners. Uit de reacties maken wij op dat dit opnieuw niet gebeurd is. Best-Groen 
vraagt dat deze fragmentarische maatregelen zouden kaderen in een totaalvisie en in het mobiliteitsplan. 
 
Best-Groen vraagt dat het schepencollege op de gemeenteraad van februari 2020, ten laatste maart 2020 een 
volledige duidelijke visie op het centrum en de Dorpstraat voorlegt. En dat men voorafgaand aan het plannings- 
en beslissingsproces participatie en inspraak van de omwonenden organiseert. 
 
Raadslid Mieke Claesen licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen vraagt de gemeenteraad om dit voorstel weg te stemmen. Hij is van mening dat het niet 
aan de oppositie is om qua dossiers te bepalen wat en wanneer. Dit onderwerp is in Het Belang van Limburg 
verschenen omdat de lokale perscorrespondent wekelijks de agenda van het schepencollege ontvangt en de 
schepen vervolgens naar aanleiding van dit agendapunt heeft gecontacteerd. Schepen Bert Vertessen heeft dan 
een perstekst ter beschikking gesteld, maar de informatie daaruit is foutief overgenomen in de krant en 
vervolgens ook op sociale media. Hij heeft dit trachten recht te zetten door de juiste informatie te publiceren op 
zijn eigen facebookpagina en op de facebookpagina van zijn partij N-VA/Nieuw. 
 
Schepen Bert Vertessen geeft verder aan dat er op de gemeenteraad van december jl. uitvoerig gediscussieerd 
werd over het meerjarenplan 2020-2025. Hij vindt dat de oppositiepartijen en de lokale pers zich niet enkel 
moeten vastpinnen op dat deel van het meerjarenplan waarin een aantal projecten in Hoeselt centrum aan bod 
komen. Hij was dan ook verwonderd dat met betrekking tot het meerjarenplan de zogenaamde herinrichting van 
Hoeselt centrum als enige grote titel in de krant kwam. De schepen verduidelijkt dat hij ter zake de komende 
weken overleg heeft ingepland met verschillende studiebureaus. De visie ter zake en alle plannen zullen op hun 
tijd worden voorgelegd aan de gemeenteraad binnen de timing die hij als bevoegd schepen aanhoudt en haalbaar 
acht. Eerst dient er een visie opgemaakt te worden, vervolgens kunnen hiervan schetsen gemaakt worden en dan 
pas is het ook zinvol om een overleg met de inwoners te organiseren. 
 
Raadslid Mieke Claesen vindt het beter om al in een vroegere fase en lang genoeg op voorhand te communiceren 
met de inwoners. En het is ook belangrijk dit te doen aan de hand van een totaalplan in plaats van 3 of 4 
verschillende kleinere projecten. 
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Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat dat de bedoeling is, maar dat dit alles tijd kost. Hij vindt dat raadslid 
Mieke Claesen te snel gaat. Schepen Bert Vertessen moet de gelegenheid krijgen om zijn werk te doen. 
 
Schepen Bert Vertessen geeft aan dat de bespreking van het mobiliteitsplan op één van de volgende 
gemeenteraden geagendeerd zal worden. Dit is komende. Het mobiliteitsplan zal op een aantal punten echter 
alweer gedateerd zijn omwille van de lange doorlooptijd van dit dossier. De oppositie zal hier dus veel 
opmerkingen bij kunnen maken. Maar een mobiliteitsplan opmaken is dan ook een zeer omvangrijk werk en 
ondertussen staat de evolutie op het terrein niet stil. 
 
Raadslid Serge Voncken vat samen dat schepen Bert Vertessen een mobiliteitsplan zal voorleggen dat gedateerd 
is omdat hij te veel werk heeft. Hij wil echter terug naar de kern van dit agendapunt. Zal het gemeentebestuur 
zorgen voor een totaalvisie op Hoeselt centrum? En krijgen de inwoners hierbij inspraak? 
 
Raadslid Fons Capiot is van mening dat schepen Bert Vertessen in dit dossier de rotzooi heeft geërfd en dat hij het 
nu moet oplossen. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt voor om een datum vast te leggen waarop er een totaalvisie voor Hoeselt centrum 
zal worden voorgelegd aan de gemeenteraad. 
 
Schepen Bert Vertessen wil zich niet vastpinnen op een datum. 
 
Raadslid Serge Voncken toont zich bereid om de timing weg te laten, maar vraagt een stemming over de inhoud 
van dit agendapunt. 
 
Voorzitter Jordi Boulet vat samen dat er gestemd zal worden over het voorstel van Best Groen om een volledige 
duidelijke visie op Hoeselt centrum en de Dorpsstraat voor te leggen aan de gemeenteraad. En dat het 
gemeentebestuur voorafgaand aan het plannings- en beslissingsproces participatie en inspraak van de 
omwonenden organiseert. De timing komt niet ter stemming. 
 
Het voorstel van Best Groen om een volledige duidelijke visie op Hoeselt centrum en de Dorpsstraat voor te 
leggen aan de gemeenteraad en dat het gemeentebestuur voorafgaand aan het plannings- en beslissingsproces 
participatie en inspraak van de omwonenden organiseert wordt niet goedgekeurd met 6 stemmen voor (Fons 
Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Mieke Claesen, Marc Bamps en Eddy Vandecaetsbeek), 12 stemmen tegen 
(Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy 
Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen) en 0 onthoudingen. 
 
 
In besloten vergadering 
 
Raadslid Michel Vanroy is aanwezig. 
 

16 Secretariaat (gemeente) - Vervanging algemeen directeur - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad beslist met unanimiteit om volgende personeelsleden aan te stellen als waarnemend algemeen 
directeur in respectievelijke volgorde: 
1.   R. Bils, diensthoofd Secretariaat; 
2.   N. Penders, algemeen diensthoofd Sociaal Huis. 
 
Deze beslissing wordt genomen om de continuïteit van de dienstverlening te garanderen ingeval van verlof en/of 
ziekteverlof van de algemeen directeur. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 21u40. 


